
Tirsdag 08.05.20t2.

1. Åpning, opptelling av frammØtte og fullmakter.

Valg av møteleder, m.v.
Anne Kathrine Solbakken valgt
referent, Tomas Gabrielsen og
protokollen.

til møteleder, Jan Robert Bjorvand til
Sigurd Krageboen til å undertegne

2.

3.

4.

5.

6.

Innkalling og dagsorden.
Fremdeles et medlem som tilkjennegir at e-postadresse og

mobilnummer ikke er registrert, innkalling ble dog godkjent.
Dagsorden: Forslag om å bytte sak B, vedr. forhandlingsutvalg mot
kommunal overtagålse, med sak 6, budsjett, siden den ene saken

kan få konsekvenser for den andre. Forslag tatt til følge. Ellers

dagsorden godkjent.

Styrets årsberetning.
Opplest og godkjent.

Revidert regnskaP.
Det ble åpn-et for å kommentere/debattere regnskapet. Godkjent'
uten kommentarer

Forhandlingsutvalg mot kommunal vannforsyning.
Siden sist årsmøte la det daværende forhandlingsutvalget ned

arbeidet, derav spørsmålet om gjenopptagelse. Camilla Espedalen

var i kontakt med Kristiansand kommune, som uttaler at hvis

kommunen skal engasjere seg, må v^i på forhånd ha vedtatt at, vi

ønsker kommunat Jannforsyning. Så iangt årsmøtet kan forstå, vil

dette innebære store kostnader for andelshaverne. Styret
oppfordrer imidlertid til at for eksempel to personer, ikke fra styret,

tar seg av kontakt mot kommunen.
Janne Kornbrekke og Ingrid Vatnedalen sa seg villige til å sitte i et

slikt forhandlingsutvalg'

Organisasjonsendring til samvirke /SA.
a) Det kreves organisasjonsendring innen 01.01.2013. Drangsholt

Vannverk har det meste på plass m,h.t. organisasjonsendring,
alt som kreves i så ratl er tilføyelsen til $ 11: "Nettoformue
tilfaller andelshaverne", samt et formelt vedtak'
Nei til SA: 0 stemmer'
Ja til SA: 31 stemmer.
Organisasjonsendring til samvirke vedtatt.

b) Tilføyelse til I 11 enstemmig vedtatt.

7.



B. Budsjettforslag.
Det ble stilt spørsmåt om hvorvidt investering for framtidig
produksjonsØkning er nødvendig, all den tid vannverket har
kapasitet til eksisterende medlemmer og anslagsvis 30 nye. Flere
medlemmer har gitt uttrykk for at de vil bore etter vann og trekke
seg fra vannverkåt, og siif frigiøres kapasitet. Det ble foreslått at
styret kartlegger hvor mange som planlegger å bore etter vann og
slik trekke seg fra vannverket, fØr eventuelle utvidelser tas inn i

budsjettet. Forslag tatt til følge.
Videre ble det vedtatt at styret må komme med prosedyrer for
hvordan man skal koble seg av, slik at man unngår blindledninger
og lommer med stillestående/dårlig/helsefarlig vann.
Nye nanofilter renser, men gror igjen av humus. Leverandøren
ønsker å installere et forfilter, og at leverandør og vannverket deler
kostnadene.
Pr. i dag er fØrst og fremst stabilitet knyttet til fargetall vannverkets
nåtøye m.h.t. Mattilsynet - mesteparten av tida leveres vann godt
innenfor Mattilsynets krav.
a) Styret foreslår en vannavgift på t<r 2500,- eks.moms. Utgiftene

er hØye, derav forslaget til den store økningen.
13 stemmer for styrets forslag.
18 stemmer mot.
2 blanke stemmer.

Styrets forslag falt.
Benkeforslag om vannavgift på kr. 2500,- ink.moms.
32 stemmer for.
1 blank.
Forslag vedtatt.

b) Filteranlegg er påbegynt og mestepart_en betalt, slik det fremgår
av regnskapet. Dette punktet blir da å betrakte som en
saksopplysning, som det ikke skal stemmes over. Siden styrets
fo"rslag til ny vannavgift falt, må styret utarbeide nytt budsjett
på grunnlag av den nye, vedtatte avgift.

9. Handlingsplan for 20L2.
Godkjent.

10.Valg.
a) Anne Kathrine Solbakken og Folke Kallhovd tar ikke gjenvalg til

styret. Lasse Grødum og Harry Aarli valgt ved akklamasjon.
b) Ny vara/valgkomite. Terje Bentsen og Ingrid Vatnedalen valgt.

Nytt styre består av Lasse GrØdum, Harry Aarli, Ketil Juul Olsen
og Liv Hangeland, med vara T. Bentsen og I. Vatnedalen.

ll.Innkomne saker.
Ingen saker kommet inn.
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